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Geachte commissieleden, 

Ook de Vrienden van Amelisweerd vinden het, als belangenbehartiger van de vele 

mensen die van de landgoederen willen genieten,  enorm belangrijk dat de 

verkeersveiligheid van de n411 snel wordt verbeterd. 

Afgelopen vrijdag hebben wij al een brief naar u gemaild waarin wij aangeven dat 

een fietspad door het markiezenbos van Nieuw Amelisweerd wat ons betreft als 

oplossing onaanvaardbaar is. Nog altijd hebben wij niet kunnen zien hoe de provincie 

de beeldbepalende en monumentale bomen (180 jaar oud en tot meer dan30 meter 

hoog) denkt te kunnen sparen. Het gaat daarbij niet alleen bomen in het 

Markiezenbos maar ook verder langs de Koningweg, zoals bij de ingang van Oud-

Amelisweerd, die het loodje dreigen te leggen omdat zij op het tracé van hetzij de 

weg, hetzij de fietslaan staan.  

Wat ontbreekt is een kaart van monumentale en beeldbepalende bomen en ook met 
de cultuurhistorische percelering van de Koningsweg. Pas dan is te zien dat hoeveel 
bomen zullen sneuvelen. Zo'n kaart zou ook gebruikt kunnen worden om te kijken 
waar de structuur van de 'Koningslaan' hersteld kan worden. Niet vermeld is dat er 
veel monumentale bomen zullen sneuvelen tussen het viaduct over de A27 en de 
kruising met de Laan van Maarschalkerweerd 
 
Er wordt geschermd met cultuurhistorie als criterium, maar het enige dat echt is 
uitgewerkt is een civieltechnische aanpak van een veiligheidsprobleem, waarbij een 
visie op cultuurhistorie en ecologie slechts als franje dient.  
  
Het rapport stelt dat er geen 'beschermde soorten' in het geding zijn. Daar hebben wij 
onze twijfels over. Tenslotte wordt de oversteek voor tal van dieren alleen maar 
langer, maar belangrijk is dat er wel sprake zal zijn van negatieve effecten 
op bedreigde flora en fauna. Bedreigd is helaas niet altijd beschermd, maar wanneer 
je heb hebt over ecologische effecten moet je dat natuurlijk wel meetellen. In de rand 
van het Markiezenbos en in de bermen van de Koningsweg bevinden in zich tal van 
bedreigde paddenstoelensoorten met een plek op de Rode Lijst zoals de 
Satansboleet en diverse soorten gordijnzwammen.  
 
Terug naar het verkeer en de oplossingsrichtingen, want ook wij vinden dat er echt 
iets moet worden gedaan. De nieuwe fietslaan sluit niet aan op een fietspad op de 
Koningsweg in Utrecht. Daar is ook een éénzijdig fietspad, aan de zuidkant. Dus bij 
de Laan van Maarschalkerweerd moeten de meeste fietsers alsnog over steken.  
Er zullen maar weinig fietsers de Laan van Maarschalkerweerd op rijden. De 
hoofdstroom fietsers, meer dan 50%, uit de richting Nieuwegein-Houten gaat via 



bijvoorbeeld Vechten en de Marsdijk van en naar De Uithof en Bunnik.  Voor hen is 
een oplossing die aansluit op de hopelijk te verbeteren tunnel onder de A12 cruciaal. 
De CROW heeft richtlijnen voor het aanleggen van één of tweezijdige fietspaden. Het 
huidige voorstel wijkt daar van af. Veel fietsverkeer zit op het huidige fietspad en dat 
blijft zo. Bovendien is het sociaal veiliger. Het nieuwe fietspad komt veel meer 
afgelegen te liggen, zeker bij het Markiezenbos. Dit vraag dan weer om extra verlicht 
te worden en ook gladheidsbestrijding in dit natuurgebied is niet gewenst.  
 
Een veilige oversteek bij Vechten en bij Oud Amelisweerd is dus cruciaal. Wij denken 
dat een nader uit te werkenplan voor een fietstunnel als voorgesteld door de 
gemeente Bunnik, daarvoor een basis kan bieden. Maar ook naar andere 
oplossingen, zoals onlangs nog gemaild door Otto van Boggelen van het 
Fietsberaad, kan worden gekeken. Belangrijk is dat er echt iets gebeurd rond Vroeg 
en Oud Amelisweerd. En dat we afzien van de noordelijke fietslaan. Dan komt er 
gelijk geld vrij voor een echte aanpak van het veiligheidsprobleem.  
 
En sprekend over veilgheid: we zijn blij dat het College kiest voor 60 km/uur van 
Bunnik t/m Vechten. Trek dat maar door op dat vrij korte stuk naar Utrecht, aar 
automobilisten toch al voorbereid moeten zijn op allerlei kruisend verkeer, waaronder 
de Uithoftram. 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
 
 
Jos Kloppenborg 
Vrienden van Amelisweerd 
  
 


